
Erhvervs, Vækst- og Eksportudvalget

Til: Erhvervs- og vækstministeren

Dato: 25. maj 2012

Udvalget udbeder sig ministerens besvarelse af følgende spørgsmål:

ERU alm. del

Spørgsmål 218
I forlængelse af samrådet i Erhvervs-, Vækst- og Eksportudvalget den 24. maj
2012 om NOx-afgiften bedes ministeren oplyse, om man stadig budgetterer
med et provenu på 600 mio. kr. i forbindelse med NOx-afgiften, eller om man
forventer, at dette tal vil blive mindre i takt med, at virksomhederne ændrer
adfærd.

Spørgsmålet er stillet efter ønske fra Gitte Lillelund Bech (V).
Svaret bedes sendt elektronisk til spørgeren på Gitte.Bech@ft.dk og til ud-
valg@ft.dk.

På udvalgets vegne

Karin Gaardsted
formand
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